
 

Bericht van de medezeggenschapsraad - december 2023 

 

Beste collega’s, ouders en belangstellenden,  

 

In dit bericht van de medezeggenschapsraad 

informeren we je over een aantal 

agendapunten van de eerste MR-

vergaderingen van schooljaar ‘23-‘24. 

 

In de eerste bijeenkomsten van de MR zijn 

een aantal zaken ter tafel gekomen die elk 

jaar op de agenda staan, bijvoorbeeld: 

- de vakantieregeling 2024-2025 

- de functiemix met daaraan gekoppeld 

nieuw beschikbare LC/LD-

docentenfuncties 

- de begroting van de scholengroep 

- jaarverslagen en -plannen van de scholen.  

 

Daarnaast waren vijf van de zes scholen van 

onze scholengroep bezig met het maken van 

plannen voor de omvangrijke subsidie 

basisvaardigheden die de scholen 

ontvangen. Ook deze plannen kwamen 

voorbij de MR. De plannen zijn ingediend, en 

nu is het wachten op de reactie van het 

ministerie. Onlangs kwam weer in het nieuws 

dat de leesvaardigheid van Nederlandse 

jongeren nog verder achteruit is gegaan. Het 

is dus zeer wenselijk om aan de 

basisvaardigheden te werken. De MR maakt 

zich met name zorgen over de vraag wíe de 

plannen gaan uitvoeren. In deze tijd van 

personeelstekorten is de grootste uitdaging 

voor de scholen om voor het uitvoeren van 

de plannen voldoende personeel te vinden.   

 

Sinds dit schooljaar heeft de MR twee nieuwe 

leden: Sybiel Smits (personeelslid op Wolfert 

Dalton) en Ruthsany Lauf (leerling van Wolfert 

Tweetalig). Er worden binnenkort weer 

verkiezingen uitgeschreven voor een nieuw lid 

voor de oudergeleding van de MR.  

 

De MR heeft de ambitie om de 

medezeggenschapstructuur te reorganiseren, 

waarbij we het plan hebben om per 

schoollocatie een deel-MR op te zetten. We 

hopen daardoor meer betrokken te zijn bij de 

lopende zaken op elke school. In dit plan blijft 

de centrale MR bestaan voor zaken die de 

hele scholengroep aangaan. In de afgelopen 

maanden hebben er gesprekken 

plaatsgevonden waarbij we samen met de 

directie welke kansen en uitdagingen we zien 

voor dit plan. In de eerste helft van 2024 zal 

verder onderzocht worden hoe we een goede 

stap kunnen zetten richting een 

gedecentraliseerde MR.  

 

De MR heeft kennis genomen van de analyses 

van de scholen naar aanleiding van de 

leerlingtevredenheidsenquête van vorig 

jaar. Het is fijn om te zien dat de leerlingen 

over het algemeen erg tevreden zijn over 

onder andere hun mentor en over de 

veiligheid op school. We zien dat sommige 

leerlingen minder tevreden zijn over de 

aandacht voor het nieuws in de lessen en over 

de communicatie naar leerlingen. De MR wil 

graag zien dat scholen aandacht hebben voor 

deze uitkomsten.  

 

Namens de medezeggenschapsraad,  

 

Lisette Crooijmans 

mrsecretariswvb@wolfert.nl
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